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Beslutande ledamöter 
Sofia Hedén (S) (Ordförande) 
Eva Christina Bertz (L) (Vice ordförande) 
Helena Grahn (M) (Andre vice ordförande) 
Hanna Henningsworth (S) 
Jesper Olsson (MP) 
Amanda Traneborn (M) 
Jenny Bengtsson (SD) 
Tobias Petersson (V) 
Kim Lundeborg (S)  ersätter Gert Åke Troells Jakobsson (S) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Kristina Jauhiainen Larsson (S) 
Faris Selimovic (S) 
Stefan Pettersson (L) 
Madeleine Wahlund (MP) 
Katarina Johansson (M) 
Torsten Viktor Gunnarson (M) 
Henric Lindau (SD) 
Gunilla Ryd (V) 
 
Övriga närvarande 
Rebecka Persson (miljödirektör) 
Ola Gustafsson (avdelningschef) 
Arvid Nordland (avdelningschef) 
Håkan Nilsson (ekonomichef) 
Malin Sandström (kommunikationschef) 
Anna Colliander (Tf HR-chef) 
Lina Engström (kanslichef) 
Ann Fröström (avdelningschef) 
Ludwig Sonesson (personalföreträdare VISION) 
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§ 207 Lokalbehovsplan 2025-2034, MN-2023-12933 

MNN-2023-179 
 
Sammanfattning 
Stadskontoret har översänt anvisningar till Malmö stads samtliga nämnder för upprättande 
av lokalbehovsplaner 2025 – 2034. Miljönämndens lokalbehovsplan tas fram som en del av 
stadens årliga gemensamma lokalförsörjningsplan. Miljönämnden hyr, 2 843 kvadratmeter 
kontorslokaler på Bergsgatan 17 av Stena Fastigheter AB till och med 2027-09-30. Samtliga 
medarbetare på miljöförvaltningen har kontorsplats i fastigheten. Nuvarande yta per 
medarbetare uppgår till 15,0 kvadratmeter, vilken består av dubbelbemannade cellkontor 
samt mindre kontorslandskap. Efter avtalstidens utgång är miljöförvaltningen i behov av 
lokaler som är ändamålsenliga, kostnadseffektiva och resurseffektiva ur miljösynpunkt. Det 
är önskvärt att minska stadens samlade kostnader för administrativa lokaler genom att 
minska förhyrningen av kontorslokaler från externa hyresvärdar. Miljöförvaltningens 
framtida lokalplanering har inte konkretiserats, men processen har startat för att planera för 
ändamålsenliga lokaler efter nuvarande hyreskontrakts utgång.  
 
 
Beslut 
1. Miljönämnden godkänner förvaltningens förslag till lokalbehovsplan 2025 - 2034. 
 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
 

Beslutsunderlag 
• G-tjänsteskrivelse miljönämnden 2023-12-14 
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